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Fysikteknologsektionen, Chalmers

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid styretmöte

20 augusti 2009

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Pontus Laurell

Vice Ordförande Marie Doverbo

Kassör Frida Håkanson

Sekreterare Torbjörn Wästerlid

Ledamot Anton Körkkö

DP Jenny Andersson

F6 Cecilia Hult

FnollK Anton Guldberg

SNF Emanuel Andersson

Foc Mikael Andersson

�1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 12:04. Representant från FARM saknades under mötet.

�2 Rundabordet

• Kärnstyret: Pontus berättar att styret medverkat på Götaplatsen och
Marie meddelar att Signes är under behandling. Förhoppningsvis har vi
fått mer besked om ett eventuellt övertagande till nästa möte.

• SNF: Har planerat inför föreningskvällen.

• Foc: Har meckat �ipper och planerat inför foc-kör.

• NollK: Har börjat nollningen.

• DP: Har ölkris och har lagat mat till nollornas första dag.

• F6: Har haft möte med KFKB6 och varit på götaplatsen.

�3 Budget

Frida har mailat Martin och Håkan om budgetmöte. Hon signalerar om att styret
kommer vilja ha ett stort budgetmöte inom de närmsta veckorna, troligen i LV1
eller 2. Micke föreslår att vi lägger upp budgetmötet som ett stormöte, så att
alla som är berörda kan komma.
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�4 Möten, mat, mm

Pontus informerar om lite rutiner vid styretmöten och att vi avser fortsätta
hålla möten på torsdagar 12:00. Vid försenad ankomst på över fem minuter
eller vid oanmäld frånvaro skall förövaren plikta med kakor på följande möte.
Torbjörn har gjort ett matlagningsschema som är utmailat och kommer att
sättas upp i styretrummet. Skicka era allergier till Torbjörn. Matbudgeten ligger
på 20kr/person i styret, alltså 220kr/möte.

�5 Teambuild

Kärnstyret vill ha teambuild med hela styret. Micke föreslår att vi åker ut till
sportstugan en kväll. Inga andra förslag inkommer.

�6 Presentationsgyckel

På fredag 09:45 kommer styret att presentera sig inför nollan. Alla som kan får
närvara.

�7 Tröjor

Kärnstyret har köpt in tröjor till sig själva. Om någon av de andra representan-
terna i styret vill ha tröjor så �nns tryck att tillgå. Endast tröja behöver köpas.
I annat fall kommer trycken att sparas till nästa års kärnstyre.

�8 Övrigt

• Britneys baksäten stod imorse ihopbundna framför dörren ut ur Focus.
Anton påminner om att denna dörr absolut inte får blockeras.

• Cissi tycker inte att F6 sexmästare är en lämplig representant för F-
sektionen i nöjeslivsutskottet. Cissi tycker att det vore rimligare med en
representant ur kärnstyret. Frida anmäler sig som frivillig. Jenny ber henne
ta upp frågan om gästlista till pubrundan på nästa möte.

• Frida och Anton ska nattvandra under pubrundan, som ett led i kårens
försök att skapa en trevligare miljö under pubrundan.

• Gasquen ska hyra in två vakter.

• Torbjörn ska kolla upp om styret 06/07 har klarat sin revisionsberättelse.

• Stenplattorna ovanför GD, precis vid entren till våning fyra korridoren, har
buktat upp och som resultat var partiet avspärrat under några timmar.
De är �xade nu.

• Tuss instruerar hur man går tillväga när man ger ut examen och kandidat.
Instruktioner �nns även i examenspärmen.

• Kåren är upprörda för att overallsfolk har setts på chalmersområdet fulla
under de festfria dagarna. Beakta detta!
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�9 Nästa möte

Nästa möte blir torsdag 09�08�27.

�10 Mötets avslutande

Mötet avslutades av Pontus 12:44.

Pontus Laurell
Ordförande

Torbjörn Wästerlid
Sekreterare
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